
Protokół  
LXXII sesja Rady Gminy Rokietnica 

w dniu 27 listopada 2023 r. 
 
Obrady rozpoczęto 27 listopada 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 
15:38 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 
Obecni: 
1. Aleksandra Bartnik 
2. Maria Chojnacka 
3. Michał Cieciora 
4. Agata Czerniejewska 
5. Ryszard Ćwirlej 
6. Paweł Dankowski 
7. Izabela Dziamska 
8. Piotr Hałas 
9. Agnieszka Kram 
10. Ryszard Lubka 
11. Adam Michta 
12. Władysław Mielcarek 
13. Anna Niesiobęcka 
14. Mariusz Puk 
15. Tomasz Skupio 

oraz Sołtysi – lista obecności – zał. 1 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Zmiana porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu LXXI sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w miejscowości Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej, ul. Szkolnej i ul. Trakt 
Napoleoński 

2) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Rokietnica w rejonie  
ul. Kolejowej, ul. Krętej i ul. Szamotulskiej do torów kolejowych 

3) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kiekrz w rejonie  
ul. Czystej, ul. Krętej do torów kolejowych i Jez. Kierskiego Małego 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Gminę 



Rokietnica zadania publicznego polegającego na zagospodarowaniu 
niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych o kodzie 20 03 01 
pochodzących z terenu gminy Rokietnica w Instalacji Termicznego 
Przekształcania Odpadów Komunalnych w Poznaniu. 

5) w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/63/2019 Rady Gminy Rokietnica 
z dnia 25 marca 2019 roku w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Zakładu Usług Komunikacyjnych ROKBUS Sp. z o.o. w Rokietnicy i dokonania 
zmian w akcie założycielskim Spółki 

6) w sprawie: uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących  
w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Bytkowie na 
lata 2024-2026. 

7) w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy 
Rokietnica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na terenie Gminy Rokietnica na rok 2024 

8) w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 
Rokietnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na lata 2024 - 2026 

9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na rok 2023 
10) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rokietnica na lata 2023 - 2036 
7. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
10. Wolne głosy i wnioski. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
1. Otwarcie obrad sesji. 
Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, 
Izabela Dziamska 
 
2. Stwierdzenie quorum. 
 
3. Zmiana porządku obrad. 
Na wniosek Wójta, Bartosza Derecha został zmieniony porządek obrad  
w ten sposób, że w pkt. 5 został usunięty projekt uchwały ws.  w sprawie 
zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Sp. z o.o. w Bytkowie na lata 2024 – 2026 oraz, w tym samym 



punkcie 5, dodany projekt uchwały ws. ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają wraz z upływem roku budżetowego 2023 
Głosowano w sprawie: 
usunięcia z porządku obrad w punkcie "Rozpatrzenie projektów uchwał" 
podpunktu 6..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 
Głosowano w sprawie: 
poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie w punkcie "Rozpatrzenie 
projektów uchwał" podpunktu 11..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 
4. Przyjęcie protokołu LXXI sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu LXXI sesji Rady Gminy Rokietnica.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 



Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Żaden z Radnych nie złożył Interpelacji. 
 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
 
1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
w miejscowości Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej, ul. Szkolnej i ul. Trakt 
Napoleoński 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Ryszard Lubka 
- Bartosz Derech 
 
Przebieg dyskusji: 
Radny Ryszard Lubka poprosił o wyjaśnienie dotyczące zapisu w projekcie: 
jak należy rozumieć cztery kondygnacje oraz co oznacza, że na lokal 
mieszkalny przypada 1/3 miejsca postojowego. 
Odpowiadając, Wójt Bartosz Derech powiedział, że aby wyjaśnić szczegóły 
trzeba by poprosić na salę p. Kierownik Ref. Zagospodarowania, jednakże 
może powiedzieć, że w projekcie jest zapis 1,3 miejsca postojowego, a nie 
1/3. W kwestii ilości kondygnacji wyjaśnił, że w projekcie jest zapis  
o kondygnacji podziemnej, by można było wybudować parking podziemny. 
 
Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 
Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej, ul. Szkolnej i ul. Trakt Napoleoński.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Ryszard Ćwirlej, 
Paweł Dankowski, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Władysław 
Mielcarek, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agata Czerniejewska, Izabela Dziamska, Adam Michta, Anna Niesiobęcka 
 



Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/624/2023 – zał. 2 
 
2) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Rokietnica w rejonie  
ul. Kolejowej, ul. Krętej i ul. Szamotulskiej do torów kolejowych 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Rokietnica w rejonie ul. Kolejowej, ul. 
Krętej i ul. Szamotulskiej do torów kolejowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/625/2023 – zał. 3 
 
3) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kiekrz w rejonie  
ul. Czystej, ul. Krętej do torów kolejowych i Jez. Kierskiego Małego 
 
Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w miejscowości Kiekrz w rejonie ul. Czystej, ul. Krętej do 
torów kolejowych i Jez. Kierskiego Małego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 



Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/626/2023 – zał. 4 
 
4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Gminę Rokietnica zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów komunalnych o kodzie 20 03 01 pochodzących  
z terenu gminy Rokietnica w Instalacji Termicznego Przekształcania 
Odpadów Komunalnych w Poznaniu. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego  
w przedmiocie powierzenia Miastu Poznań przez Gminę Rokietnica zadania 
publicznego polegającego na zagospodarowaniu niesegregowanych 
(zmieszanych) odpadów komunalnych o kodzie 20 03 01 pochodzących  
z terenu gminy Rokietnica w Instalacji Termicznego Przekształcania 
Odpadów Komunalnych w Poznaniu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/627/2023 – zał. 5 
 
5) w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/63/2019 Rady Gminy Rokietnica z dnia 
25 marca 2019 roku w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu 
Usług Komunikacyjnych ROKBUS Sp. z o.o. w Rokietnicy i dokonania zmian 
w akcie założycielskim Spółki 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr VII/63/2019 Rady Gminy Rokietnica z dnia 25 marca 
2019 roku w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Usług 
Komunikacyjnych ROKBUS Sp. z o.o. w Rokietnicy i dokonania zmian w akcie 
założycielskim Spółki.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/628/2023 – zał. 6 
 
6) w sprawie: uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 
Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących  
w posiadaniu Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Bytkowie na 
lata 2024-2026. 
 
7) w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy Rokietnica 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami określonymi w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie 
Gminy Rokietnica na rok 2024 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia rocznego Programu współpracy Gminy Rokietnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami określonymi w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie 
Gminy Rokietnica na rok 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/629/2023 – zał. 7 
 
8) w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 
Rokietnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 



mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na lata 2024 – 2026 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Rokietnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na lata 2024 - 2026.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/630/2023 – zał. 8 
 
 
9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na rok 2023 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
 
Wójt Bartosz Derech zgłosił autopoprawkę do tego projektu. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Rokietnica na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 



Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/631/2023 – zał. 9 
 
10) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica 
na lata 2023 - 2036 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bartosz Derech 
 
Wójt Bartosz Derech zgłosił autopoprawkę do tego projektu. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2023 - 
2036.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 
Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 
Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/632/2023 – zał. 10 

 
11) w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego 2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2023..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 
Ryszard Ćwirlej, Paweł Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, 
Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław Mielcarek, Anna 



Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 
 
Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr LXXII/633/2023 – zał. 11 

 
7. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. – 
zał. 12 
 
8. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 
 
9. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
10. Wolne głosy i wnioski. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Hałas 
- Maria Chojnacka 
- Anna Niesiobęcka 
- Adam Michta 
- Michał Cieciora  
- Paweł Dankowski 
- Bartosz Derech  
- Ryszard Lubka 
- Ryszard Ćwirlej 
- Danuta Potrawiak 
- Arkadiusz Klapiński 
 
Przebieg dyskusji: 
Zastępca Przewodniczącej, Piotr Hałas – zapytał o wstępne prace 
drogowe w ciągu ul. Rostworowskiej, celem rozpoczęcia budowy nakładki. 
Radny poprosił, by zebrane z drogi kruszywo rozsypać w miejsca, gdzie są 
największe wyrwy w nawierzchni. Radny  poprosił o przekazanie swojego 
numeru telefonu wykonawcy drogi, a wówczas Radny zobowiązuje się 
wskazać konkretne miejsca. 
Radna Maria Chojnacka – ponowiła prośbę  wyrównanie tłuczniem drogi 
w ciągu ul. Koszycy.  Radna poprosiła także, by w okresie zimowym całą  
ul. Główną posypywać piaskiem, a nie ograniczać się do odcinka do ronda, bo 
największe skupisko mieszkańców znajduje się właśnie dalej, wzdłuż ul. 
Głównej. 
Radna Anna Niesiobęcka – poprosiła o interwencję u wykonawców, którzy 
na ul. Gajówka w Sobocie zgromadzili w trzech stertach i pozostawili gruz 



i  śmieci. Radna poprosiła także o uwzględnienie w harmonogramie 
równania dróg gruntowych  w Sołectwie Sobota – Bytkowo. 
Radny Adam Michta – zapytał czy można zmienić organizację ruchu na os. 
Kalinowym, gdyż po raz kolejny był tam tzw. alarm gazowy i strażacy znowu 
nie mogli dojechać, bo drogi pozastawiane były parkującymi samochodami. 
W odpowiedzi, Z-ca Wójta, Arkadiusz Klapiński powiedział, że próba 
zmian w organizacji ruchu, pociągnie za sobą zlikwidowanie znacznej ilości 
miejsc parkingowych. Niemniej Wójt przyrzekł, że nad sprawą pochyli się 
ponownie. 
Radny Michał Cieciora, kontynuując temat parkowania na os. Kalinowym 
powiedział, że jak wszystkim wiadomo, problem z przepustowością ulic  
w tym rejonie, towarzyszy Gminie od lat i były już próby zmiany organizacji 
ruchu. Radny dodał, że jakiekolwiek kolejne próby mogą dotyczyć jedynie 
drogi gminnej, bo wszystkie inne są drogami prywatnymi. Jakiś czas temu 
była próba utworzenia parkingu w miejscu, gdzie teraz jest trawnik, jednak 
ziemia ta jest własnością wspólnoty mieszkaniowej, a ona nie wyraziła zgody 
na takie przekształcenie. Podsumowując Radny Cieciora powiedział, że na os. 
Kalinowym po prostu nie ma jak dokonać zmian. Dodał, że osiedle to jest 
wzorcowym przykładem tego, jak ważne jest w projektowaniu osiedli 
zabezpieczanie odpowiedniej ilości miejsc parkingowych.  
Radna Anna Niesiobęcka powiedziała, że tak naprawdę tematem kłopotów 
z przepustowością na os. Kalinowym powinna zająć się policja, choć, jak 
dodała Radna, zapewne jedyną radą ze strony policji byłoby zaznaczanie tego 
miejsca na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa. Kontynuując Radna 
przypomniała, że podczas dyskusji nad projektem Rokietnicy centrum tylko 
Radna nie zgadzała się ze stanowiskiem Wójta i projektanta, że w 
omawianym mpzp ilość miejsc parkingowych jest wystarczająca, zaś 
wymienieni panowie, na poparcie swoich twierdzeń, podawali przykład 
właśnie os. Kalinowego. Widać więc, jak bardzo teoria odstaje od praktyki. 
Na zakończenie Radna dodała, że właśnie z tego samego powodu, podczas 
dzisiejszego głosowania ws. mpzp w Rokietnicy, wstrzymała się od głosu. 
Radny Cieciora zabrał ponownie głos, by wyjaśnić, że na os. Kalinowym 
normatyw parkingowy nie sięgnął nawet 1,0, zaś w procedowanym dziś 
projekcie przyjęto normatyw 1,5 i zdaniem Radnego jest on wystarczający. 
Michał Cieciora dodał, że warto pytać mieszkańców danego osiedla, a nie 
„urządzać życie” innym. Radny podał przykład, że kilka lat temu powstał 
pomysł, by na Kalinowym, na terenie leżącym w pobliżu osiedla, wybudować 
garaże, ale ze względu na odległość (300 m) nie było chętnych na taką 
inwestycję.  
Radny Adam Michta zabrał głos ponownie i zapytał o sytuację prawną 
bloków oraz brak miejsc parkingowych przy nich, przy ul. Trakt Napoleoński. 



Wójt Bartosz Derech odpowiadając wyjaśnił, że NSA orzekł, że te bloki są 
samowolą budowlaną, ale niestety w tej kwestii Wójt nie ma więcej 
informacji, gdyż Gmina nie jest stroną w sprawie.  
Radny Ryszard Lubka zapytał czy Urząd Gminy dysponuje wiedzą na temat 
wysypisk śmieci na naszym terenie, a konkretnie chodzi o teren 
gospodarstwa w Napachaniu, gdzie, zdaniem Radnego, są odpady 
przywiezione z Niemiec. Radny dopytał czy to miejsce jest bezpieczne pod 
względem toksykologicznym oraz ppoż. 
Przewodnicząca Izabela Dziamska zabrała głos, by w imieniu Radnego  
T. Skupio, Sołtyski Sołectwa Kiekrz-Pawłowice oraz własnym, zaprosić 
wszystkich na imprezę mikołajkową pt. „Witajcie w naszej bajce”, która 
odbędzie się 3 grudnia, od godz. 16:00. 
Kontynuując Przewodnicząca zwróciła się do Z-cy Wójta, Arkadiusza 
Klapińskiego z prośbą o zajęcie się raz jeszcze problemem organizacji ruchu 
na ul. Bema w Rokietnicy. Trzecią sprawą, o której mówiła Przewodnicząca, 
to temat poruszany na Komisji Oświaty, a dotyczący nadawaniu nazw 
rondom. Przewodnicząca powiedziała, że Rada powinna się zastanowić czy 
nadawane będą nazwy tylko wybranym rondom czy wszystkim tego typu 
rozwiązaniom drogowym na terenie Gminy; czy ronda powinny nosić imiona 
osób, które budzić mogą kontrowersje czy nazwy powinny być neutralne we 
wszystkich sferach życia. Przewodnicząca zwróciła także uwagę Radnych na 
fakt, że ronda, tak jak to imienia WOŚP, czasem służy mieszkańcom do 
zupełnie innych celów, niż ich główne przeznaczenie.  
Radna Anna Niesiobęcka dopowiedziała, że na rondzie WOŚP czasem 
odbywają się sesje zdjęciowe, a następnie stwierdziła, że, przynajmniej na 
razie, w kwestii nazywania rond Rada powinna poprzestać. Radni Adam 
Michta oraz Piotr Hałas poparli stanowisko Anny Niesiobęckiej. 
Radny Ryszard Ćwirlej wyraził przeciwne zdanie w tej materii i powiedział, 
że ronda są m.in. wizytówkami Gminy i powinny mieć nazwy, a to, że przyjęte 
przez Radę nazwy mogą budzić kontrowersje wśród mieszkańców, Radny 
uznał za nie do uniknięcia. Stwierdził, że ludzie są podzieleni, część z nich 
owładnięta jest swoimi obsesjami, ale nie jest to, zdaniem Radnego powód, 
by robić uniki i odstępować od pomysłów nadawania nazw. Można przecież 
poszukać nazw, które w swoim przesłaniu będą mieć pozytywne przekazy. 
Radny Ryszard Lubka zapytał czy bez opinii właściciela drogi czyli Powiatu, 
Rada może podejmować decyzje o nadawaniu imienia rondom. 
Radny Paweł Dankowski powiedział, że po konsultacji z p. Wójtem, złoży 
w najbliższym czasie wniosek o podjęcie uchwały o przyznawaniu nagród za 
osiągnięcia w twórczości artystycznej i upowszechnianiu kultury. Radny 
chciałby, by projekt uchwały wraz z regulaminem konkursu wszedł pod 
obrady Rady jak najszybciej, a pierwsze doroczne nagrody zostały wręczone 
podczas uroczystości wręczania Wierzb. Radny poprosił p. Sekretarz  



o wsparcie w tej kwestii. Kontynuując swoje wystąpienie Radny Dankowski 
zgłosił także problemy z oświetleniem na ul. Kierskiej, które jest, zdaniem 
Radnego, niewystarczające.  
Sekretarz Gminy, Danuta Potrawiak, odpowiadając Radnemu 
Dankowskiemu stwierdziła, że doroczna nagroda oraz uroczystości 
związane z wręczaniem statuetek Wierzby odbywają się pod patronatem 
Wójta i przez Wójta zostały określone kryteria jej przyznawania. 
Kontynuując Sekretarz przypomniała także, że określenie kryteriów 
przyznawania nagród i stypendiów sportowcom trwało bardzo długo, 
wiązało się z rzetelną pracą merytoryczną, a najważniejszą rzeczą, jaka 
przyświecała twórcom tych nagród, było uniknięcie za wszelką cenę sytuacji, 
gdy ktoś zostaje skrzywdzony. Danuta Potrawiak zwróciła także uwagę, że  
w przypadku sportowców łatwiejsze jest wyłonienie laureatów, gdyż sport 
jest po prostu bardziej wymierny. W przypadku nagród za osiągnięcia 
artystyczne sprawa jest dużo trudniejsza, a i zachowanie obiektywizmu jest 
właściwie niemożliwe. Sekretarz powiedziała, że mówienie o kulturze  
w sposób wymierny może spowodować więcej złego niż korzyści.  
D. Potrawiak stwierdziła, że do pracy nad regulaminem takiej nagrody trzeba 
się dobrze przygotować, zrobić research nie w jednym, ale wielu miejscach, 
przyjrzeć się w jaki sposób zostały opisane kryteria takich nagród w innych 
gminach. Kończąc Sekretarz Gminy powiedziała, że przyznawanie nagród 
powiatowych następuje z innego, szerszego pułapu, a w gminie trzeba 
przede wszystkim zadbać, by takie nagrody nie wywoływały kontrowersji. 
Wójt Bartosz Derech nawiązał do oświetlenia wzdłuż ul. Kierskiej  
i stwierdził, że na Kierskiej brakuje także przejść dla pieszych, ale istnieje 
obawa, że powiat ich nie zrealizuje. Przyznając, że w tym rejonie jest zbyt 
ciemno, Wójt stwierdził, że po uzyskaniu dofinansowania, ul. Kierską trzeba 
będzie doświetlić.  
Sołtys Kiekrza i Pawłowic, Marzenna Mruk zgłosiła oblodzenie chodnika 
wzdłuż ul. Czystej do torów, co powoduje, że piesi poruszają się jezdnią. 
Mieszkanka ul. Chabrowej w Rokietnicy zgłosiła problem zalewania jej 
posesji. 
 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 

Przewodniczący 
Rada Gminy Rokietnica 
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